
 

 

 

1. Nyt fra formanden – intet nyt 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne – Louise går på barsel og 

Charlotte Dyrehauge fra Børnehuset overtager posten.  

Vi siger farvel til en flok unger i Børnehuset og modtager nye til au-

gust.  

3. Orientering fra ledelsen 

a. Trafiksikkerhed – opfølgning: Der må ikke laves fortov. Der 

undersøges om der kan sættes et trafik glas op så udsynet for-

bedres samt at der sættes lys op. På opfordring fra bestyrel-

sen og ledelsen sendes der endnu en besked ud på Aula om-

kring afhentning og bringen af elever.  

b. Elevtal – 102 elever til næste år på skolen.  

c. Erasmus – I EU regi kan man søge penge til projekter. Lars fra 

UCL har søgt om midler til et projekt omkring skoleværing. Vi 

har fået 54.800 euro. Projektet skal munde ud i, at vi i fælles-

skab, med andre lande, får lavet et kompendie omkring skole-

væring. 

d. Økonomi – legepladsen sættes i gang (vi satser på at have en 

færdig legeplads efter sommerferien). Vi planlægger med at 

komme ud med et lille underskud. 
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Mødeindkaldelse 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 4-2020/2021 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

03.06.2021 Marielundskolen & børnehus 17.00/19.00 

Deltagere 

Anne Mette Holbeck, Jimmy Kristensen, Heidi Hansen, Naja Grubach, Di-

ana Hadberg, Birgit Hjort Christoffersen, Suzanne H. Michelsen, Louise 

Weiss Brøndum Aamand, Maj-Britt Rottenborg Lauritzen, Henrik B. Lau-

ridsen. 

Fraværende: Diana Hadberg og Maj-Britt Lauridsen  

Bemærkninger 

Vi holder mødet fysisk på Marielundskolen og børnehus i personalerum-

met. Vi skal sige farvel til Anne Mette.  

I forbindelse med sommerafslutning vil der være et stykke brød til os alle. 

Dagsorden 



 

 

  Side 2 

 

e. Skoleårets planlægning – Vi ligger sidste hånd på planlægnin-

gen på både rammeskriv og skoleplan. Vi sender, med refera-

tet, en kalender ud til bestyrelsen for næste års planlægning. 

Vi vil gerne være med i projektet ”Natur-haver”. Der er søgt 

om 50.000 kr. til et projekt omkring et udeområde.   

4. Børne- og ungesyn – gennemgås og kopi vedr. dette deles rundt. Pla-

nen er, at børne -og ungesynet skal med på vores pædagogiske ud-

viklingsmøder – så vi arbejder videre med det på den måde. Elevrå-

det inddrages også i det og høres om, hvad de tænker om det.  

5. Forældremødet i august – Vi håber at kunne samles alle sammen, 

men dette er der ikke klarhed omkring endnu. Henrik får nærmere 

besked på skoledeler møderne.  

a. Opstart 

b. Suppleringsvalg – Henrik og Heidi sætter sig sammen og plan-

lægger. Henrik laver et udkast til et brev fra bestyrelsen vedr. 

en ”teaser” på det at være i bestyrelsen. Birgit Hjort Christof-

fersen er blevet fuld medlem af bestyrelsen, da Anne Mette 

forlader bestyrelsen. Der var fuld enighed, i bestyrelsen, til at 

Birgit tiltrådte.  

6. Punkter til næste gang – Mads Marius er fortsat på som et punkt. 

 

 

 

Henrik B. Lauridsen, 

Skoleleder. 


